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PROTOKÓŁ Nr XVII / 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 21 stycznia 2008r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawował Radny Sklorz Maksymilian 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 26 listopada 2007 r. jest wyłożony do wglądu i jeśli 
nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części sesji. Następnie 
poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz                             
z zawiadomieniem. Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-03/08 oraz pismo grupy radnych w sprawie wprowadzenia dodatkowych 
projektów uchwała do porządku obrad (pisma stanowią załącznik do protokołu). Zadał 
pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciw Pożarowej Antoni Gryc- zaproponował, aby po punkcie Interpelacje Radnych,                   
omówić temat wywozu odpadów stałych, ze względu na obecność zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi, zapytania 
lub inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili więcej propozycji zmian porządku obrad.   

 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych. 
II.  Informacja na temat wywozu odpadów stałych 
III. Rozpatrzenie wniosków Komisji Rewizyjnej dotyczących zarzutów byłego Sekretarza Gminy 
Andrzeja Stasia dotyczących złamania prawa przy rozpatrzeniu wniosku PGKiM                             
o zatwierdzenie taryf za zbiorowe odprowadzane ścieki wyrażone w piśmie skierowanym               
do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ozimku w dniu 28.12.2007 r. oraz podjęcie uchwały                
w sprawie zarzutów Sekretarza Gminy w stosunku do Burmistrza Ozimka.  

IV.  Podjęcie uchwał : 
1.  w sprawie zbycia mienia gminnego 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  
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2. w sprawie nabycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Dylaki. 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Biestrzynnik 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

5. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Grodziec 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

6. w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Ozimek w 2008 r. 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7. w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 
sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 7),  

8. w sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

9. w sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 9),  

       10. w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy miejscowości 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 10),  

       11. w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10 grudnia 2007 r. wniesionej przez Czesława 
Kiepulskiego na działalność Burmistrza, dotyczącą jego bezczynności w sprawie 
wykupu położonej w Ozimku części działki nr 326/28 km 6 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 11),  

       12. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie hipoteką księgi wieczystej 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 12),  

       13. w sprawie wydzierżawienia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 13),  

       14. zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 
Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 14),  

V. Stan zasobów mieszkaniowych gminy. 
VI. Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Radna Grażyna Świercz – poprosiła o przeczytanie pkt. II porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – odczytał . 

Radna G. Świercz – powiedziała, że nie o to jej chodziło i poprosiła o odczytanie pkt III 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odczytał pkt. III 

Radna G. Świercz – zadała pytanie skąd się wziął zapis ,,oraz podjęcie uchwały w sprawie 
zarzutów Sekretarza Gminy w stosunku do Burmistrza Ozimka”, gdyż w zawiadomieniu jakie 
radni otrzymali od przewodniczącego nie było o tym mowy.  
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Przewodniczący Obrad J. Wiesbach- odpowiedział, że gdyby Radna Świercz była 
skoncentrowana i słuchała co mówi , to wiedziałaby skąd ten zapis się wziął. Przypomniał, że 
na wstępie odczytał pismo Burmistrza Ozimka oraz grupy 7 radnych, którzy wnieśli o 
wprowadzenie w tym punkcie tego projektu uchwały. Zadał pytanie, czy jeszcze ktoś ma 
jakieś uwagi bądź pytania  

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II PI N F O R M A C J A   N A    T E M A T   W Y W O Z U                           

O D P A D Ó W   S T A Ł Y C H. 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przywitał przedstawicieli firm obsługujących wywóz 
odpadów stałych w Gminie Ozimek i poprosił o zabranie głosu.  
 
Wprowadzenia do omawianego tematu dokonał Przewodniczący Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciw Pożarowej A. Gryc. 
 
W dyskusji w omawianym temacie udział wzięli : Dyrektor Firmy Remondis Apolonia 
Klepacz, Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Jan Fujak, 
Kierownik Zakładu Firmy Gehloff-Boennen Jarosław Sobieraj, Z- ca Burmistrza Marek 
Korniak, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska....A. Gryc, Radny Jerzy Libera, 
Sołtysi wsi: Schodnia – Edward Głodowicz, Mnichus – Wiktor Smyk oraz Przewodniczący 
Zarządu Osiedla Nr 3 Horst Dietrich.   
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – po zakończeniu dyskusji, zadał pytanie, czy jeszcze 
ktoś z obecnych na sali chciałby zabrać głos w omawianym temacie? 
 
Nikt z obecnych nie chciał więcej zabrać głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – podziękował zaproszonym gościom za przybycie                      
i udzielenie informacji, a następnie ogłosił 10 minut przerwy.    
 

P O   P R Z E R W I E  
 

Ad. III R O Z P A T R Z E N I E   W N I O S K Ó W   K O M I S J I                  
R E W I Z Y J N E J   D O T Y C Z Ą C Y C H   Z A R Z U T Ó W   
B Y Ł E G O   S E K R E T A R Z A   G M I N Y   A N D R Z E J A   
S T A S I A   D O T Y C Z Ą C Y C H   Z Ł A M A N I A                    
P R A W A   P R Z Y    R O Z P A T R Z E N I U   W N I O S K U    
PGKiM   O   Z A T W I E R D Z E N I E   T A R Y F   Z A                       
Z B I O R O W E   O D P R O W A D Z A N E   Ś C I E K I                 
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W Y R A Ż O N E   W   P I Ś M I E   S K I E R O W A N Y M                
D O   P R Z E W O D N I C Z Ą C E G O   R A D Y                             
M I E J S K I E J   W   O Z I M K U   W  D N I U   28.12.2007 r.    
O R A Z    P O D J Ę C I E   U C H W A Ł Y    W    S P R A W I E   
Z A R Z U T Ó W    S E K R E T A R Z A    G M I N Y   W                  
S T O S U N K U    D O    B U R M I S T R Z A    O Z I M K A.  

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie pisma 
Andrzeja Stasia z dnia 28 grudnia 2008 r.  

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling – odczytał pismo, które stanowi załącznik do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o odczytanie stanowiska Komisji w sprawie zarzutów jakie Pan Andrzej Staś 
wyraził w piśmie z dnia 28 grudnia 2007 r.    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – odczytał stanowisko Komisji, które 
stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi, bądź pytania? 

Radna G. Świercz – odczytała Votum Separatum, które stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi 
do stanowiska Komisji Rewizyjnej? 

Nikt więcej nie zgłosił uwag. 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił  o przyjęcie poprzez głosowanie stanowiska 
Komisji Rewizyjnej  jako stanowiska Rady.     

Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów stanowisko Komisji Rewizyjnej                  
w sprawie zarzutów jakie Pan Andrzej Staś wyraził w piśmie z dnia 28 grudnia 2007 r.   
jako stanowisko Rady  – 13 głosów ,,za” przy 6 ,,przeciwnych”. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zarzutów 
Sekretarza Gminy w stosunku do Burmistrza Ozimka, który złożyła grupa 7 radnych.  
 
Wprowadzenia do omawiania projektu uchwały dokonał Wiceprzewodniczący Rady Ryszard 
Dreling w imieniu grupy 7 radnych.  
 
W dyskusji w omawianym projekcie uchwały głos zabrała Radna G. Świercz. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze ma jakieś 
uwagi bądź zapytania? 
 
Nikt więcej nie chciał zabrać głosu w sprawie omawianego projektu uchwały.    
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę               
Nr XVII / 130 / 08 w sprawie zarzutów Sekretarza Gminy w stosunku do Burmistrza 
Ozimka – 13 ,,za” przy 6 ,,przeciwnych”.  

 

 Ad. IV P O D J Ę C I E   U C H W A Ł :  

Pkt IV.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 1. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zabrał głosu.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XVII / 131 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego – 18 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym 
się”.  

Pkt IV.2 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nabycia mienia gminnego zawarty w druku nr 2. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

W dyskusji w omawianym projekcie uchwały głos zabrali: Radny Marek Bagiński, Radna 
Aldona Koczur, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc. 
 
Odpowiedzi na pytania udzielił Z-ca burmistrza M. Korniak. 
 
Rada Miejska zobowiązała Burmistrza, aby podczas nabycia mienia działał tylko pod 
tytułem darmym. 
 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                            
Nr XVII / 132 / 08 w sprawie nabycia mienia gminnego – 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Dylaki zawarty w druku nr 3. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
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Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVII / 133 / 08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Dylaki– 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.4 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Biestrzynnik 
zawarty w druku nr 4. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                     
Nr XVII / 134 / 08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Biestrzynnik – 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.5 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Grodziec 
zawarty w druku nr 5. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Podziękowanie złożył Sołtys wsi Grodziec Jerzy Bogusz. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                               
Nr XVII / 135 / 08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Grodziec – 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.6 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Ozimek w 2008 roku zawarty w druku nr 6. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Nikt nie zadał pytań..  

 



 7 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVII / 136 / 08 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek w 2008 roku  – 19 głosów ,,za” 

Pkt IV.7 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania w Gminie 
Ozimek zawarty w druku nr 7. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                              
Nr XVII / 137 / 08 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków                        
i sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek  – 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości zawarty w druku nr 8. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XVII / 138 / 08 w sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości – 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.9 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie wystąpienia o 
ustalenie urzędowej nazwy miejscowości zawarty w druku nr 9. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                      
Nr XVII / 139 / 08   w sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości               
– 19 głosów ,,za”. 
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Pkt IV.10 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy miejscowości zawarty w druku nr 10. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVII / 140 / 08 w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy miejscowości – 19 
głosów ,,za”. 

Pkt IV.11 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi z dnia 10 grudnia 2007 r. wniesionej przez Czesława Kiepulskiego na działalność 
Burmistrza, dotyczącą jego bezczynności w sprawie wykupu położonej w Ozimku części 
działki nr 326/28 km 6 zawarty w druku nr 11. 
 
Wszystkie Komisje uznały skargę za bezzasadną. 

 
W dyskusji nad skargą udział wzięli : Czesław Kiepulski oraz Z-ca Marek Korniak. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś wątpliwości? 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań.  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że w pierwszej kolejności Rada będzie 
głosować, nad skargą – czy jest zasadna bądź też nie, a następnie nad uzasadnieniem podjętej 
w drodze głosowania decyzji.  
Zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, by skargę uznać za zasadną? 
  
Nikt z radnych nie uznał skargi za zasadną. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, aby uznać 
skargę za bezzasadną? 
 
Wszyscy radni uznali skargę za bezzasadną – 19 głosów ,,za”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – powiedział, że w związku z tym, iż wszystkie 
komisje uznały skargę za bezzasadną, poprosił Biuro Rady o przygotowanie projektu 
uzasadnienia, który odczytał i stanowi załącznik do uchwały. Dodał, że jeśli Rada zgodzi się        
z tym uzasadnieniem to zostanie ono przegłosowane.  
  
Rada Miejska przyjęła jednogłośnie odczytane przez Przewodniczącego uzasadnienie               
– 19 głosów ,,za”.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                         
Nr XVII / 141 / 08 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10 grudnia 2007 r. wniesionej 
przez Czesława Kiepulskiego na działalność Burmistrza, dotyczącą jego bezczynności            
w sprawie wykupu położonej w Ozimku części działki nr 326/28 km 6 jako bezzasadną 
wraz z uzasadnieniem– 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.12 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na obciążenie hipoteką księgi wieczystej  zawarty w druku nr 12 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVII / 142 / 08 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie hipoteką księgi wieczystej    
– 19 głosów ,,za”. 

Pkt IV.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie wydzierżawienia mienia gminnego zawarty w druku nr 13 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, jednakże Komisja 

Gospodarcza oraz Komisja Oświaty i Polityki Społecznej wnioskują aby w §1 wykreślić 

zapis: ,,część działki nr 110/1 km 2 o powierzchni 0,7890 ha, na której posadowiony jest 

kiosk, stanowiący własność osoby fizycznej” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, że Burmistrz ustosunkował się 
do wniosku w piśmie SO.K.0052-03/08, które stanowi załącznik do protokołu.  
 
W dyskusji w omawianym projekcie uchwały głos zabrali: Radny Piotr Hendel, Radna 
Aldona Koczur, Radny Joachim Juros. 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                    
Nr XVII / 143 / 08 w sprawie wydzierżawienia mienia gminnego    – 16 ,,za” przy                     
1 ,,wstrzymującym się” i 2 ,,przeciwnych”. 

Pkt IV.14 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek zawarty w druku nr 14 
Następnie poinformował, że projekt został wprowadzony przed sesją. 
 
Wprowadzenia do omawiania projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady J. Wiesbach 
jako Sołtys wsi Szczedrzyk.  
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Zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi bądź niejasności? 
 

Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVII / 144 / 08 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na 
terenie Gminy Ozimek – 19 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy. 
 

P O   P R Z E R W I E  
 

Ad. V S T A N   Z A S O B Ó W   M I E S Z K A N I O W Y C H                            
G M I N Y   

 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach –  poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej Panią Barbarę Starzycką bądź Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Pana 
Marka Elis   o odczytanie wspólnego stanowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – odczytała stanowisko, 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać 
głos w tym temacie?  
 
Nikt z obecnych na sali nie miał żadnych pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie wspólne stanowisko Komisji Oświaty                 
i Polityki Społeczne oraz Komisji Gospodarczej jako stanowisko Rady – 19 głosów ,,za”. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie poprzez 
głosowanie  protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2007 r.  
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2007 r.                       
– 19 głosów ,,za”.  
 

Ad. VI S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach odczytał 
� zaproszenie na szkolenie – załącznik do protokołu; 
� pismo od Z-cy Burmistrza skierowane do Plusa w sprawie oświetlenia – załącznik do 
protokołu; 

 
Radna G. Świercz – poruszyła sprawę uchwały jaka została przyjęta przez Radę w sprawie 
zarzutów Sekretarza Gminy w stosunku do Burmistrza Ozimka. 
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Radny P. Hendel – poruszył sprawy: 
- przeniesienia Filii Urzędu Pracy z Ozimka do Opola, 
- zwiedzania Huty Szkła Jedlice, 
- Wiadomości Ozimskich 
Głos w dyskusji zabrali: Redaktor Naczelny Wiadomości Ozimskich Witold Żurawicki, Z-ca 
Burmistrza Marek Korniak. 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – poinformował Radnych o miłym akcencie jaki miał miejsce              
w Krasiejowie – zostało spełnione marzenie chłopca chorego na nowotwór. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – poruszyła sprawę 
ustalenia zasad udziału mediów na sesjach, aby był zachowany ład i porządek, a nie jak to 
miało miejsce 28 grudnia 2007 r.  
 
Głos w dyskusji zabrali – Przewodniczący Rady J. Wiesbach, Radca Prawny Urzędu Paweł 
Konop. 
  
Burmistrz Ozimka J. Labus – wyjaśnił sprawę związaną ze szczepieniami przeciwko sepsie. 
 
Głos w dyskusji zabrali – Radna G. Świercz oraz Radny Maksymilian Sklorz. 
  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu.  

 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XVII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  1820 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  


